
Referat FAU møte Ski Ungdomsskole
Tid: Torsdag 29. Februar 2024 18.30-20.00
Sted: Personalrommet på Ski Ungdomsskole

Sak 10.2024 Opprop
Tilstede:

8A, Aase Reyes
8B, Elin Fløter
8C, Ole Hermann Berthelsen
8D, Sissel Dyngeland
8F, Dagfinn Heggem
8G, Lise Helgesen Ree
8H, Magnus Dokken Liseter
9A, Kristine Schille
9B, Linn Lundwall
9D, Peder Holt
9C, Lena Røer (Vara)
9F, Britt Enersen

9G, Lina Braaten
9H, Tone S. Tuhus
10A, Anders Solberg Såheim
10B, Nina Nysted
10C, Terje Mehren
10D, Aase Birgitte Elle
10E, Solvår Kvedalen
10F, Stein Egil Drevdal
10G, Hilde Tuhus Sørli (Vara)
10H, Are Hammervold Solvang
Skole, Ingrid Aasta Risdal
Skole, Anja Rismyhr

Forfall:
8E, 8F, 9C, 9E

Sak 11.2024 Godkjennelse av innkalling
Godkjent

Sak 12.2024 Godkjennelse av saksliste
Godkjent

Sak 13.2024 Informasjon fra administrasjonen
Elevundersøkelsen - Innspill fra elevrådet

- Presentert av Anja Rismyhr -
- elevrådskontakt
- møte med elevrådet annenhver uke

- Høye mobbetall i hele landet, men lavere enn gjennomsnittet i Norge
- Alle klasser har hatt en prosess for å komme med tiltak for å få ned mobbetall, øke

trivsel og evaluere vurderingssituasjonen
- Elevrådet har så diskutert dette og kommet frem til mange forslag på tiltak



- Ønske om flere felles happenings arrangert av elever/skole/foresatte
- Link til presentasjon

Forslag om foredrag om elevmiljø og forventninger til foresatte, 10. April (Aulaen)

Foreldremøte 19.Mars i Rådhusteatret
- 8.trinn 17.30
- 9.trinn og 10.trinn 18.30

Skolen har begynt med leksehjelp tirsdager 14-15.30 i mediateket

Get together dugnaden i år var vellykka. Det var lett å få folk til å stille, og foreldrene gjorde
en god jobb. Barna var også fornøyde.

Sak 14.2024 Erfaring fra gjennomført ball
Komiteen har samlet erfaringer fra gjennomføringer for neste år.

- Litt uklare arbeidsbeskrivelser i forkant
- Mer detaljerte vaktlister
- Lena Røer blir med over til neste års komité

- Det er viktig å ha en person fra forrige års komité.
- Gode tilbakemeldinger fra foreldrevaktene
- Litt mye aktivitet akkurat i overgangen mellom første og andre vaktlag
- Styret kontakter Hans Jakob Brønlund for å få detaljerte vaktlister
- Det var en forventning om at ballkomiteen skulle rigge dagen i forveien

- Dette ble ikke kommunisert tilstrekkelig fra lærerne
- 9. trinns foreldre bør være ansvarlig for servering av mat og brus istedenfor 10.trinn

- Bedre instrukser rundt serveringen (glutenfritt bord etc)
- 9.trinns elever kunne også være servitører. Dette har blitt gjort med hell på

andre skoler. Involvere mat- og helse lærerne
- Vi fikk midler fra Vinklpotten - 10000,- Viktig å søke midler tidlig neste år. Fristen er i

~ november.
- Meget gode tilbakemeldinger fra ungdommen
- Nydelig pyntet

Sak 15.2024 Informasjon om renovering av torget
Presentasjon fra entreprenøren og kommunen

Nettside for prosjektet:

https://www.nordrefollo.kommune.no/byggeprosjekter/kommunale-byggeprosjekter/torget-i-s
ki-sentrum/

- Mange ungdomsskoleelever blir sluppet av i skolebakken. Dette må foreldrene slutte
med, siden det blir så stort trykk på denne veien under utbyggingen.

https://docs.google.com/presentation/d/15Yh-unDiDw6fcAvqpnxDNN6yDCXKZIwy/edit?usp=drive_link&ouid=108428356738479782927&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/file/d/1phry1zQ1QIwWWpQNHb9iTRcL0PpeOMkq/view?usp=drive_link
https://www.nordrefollo.kommune.no/byggeprosjekter/kommunale-byggeprosjekter/torget-i-ski-sentrum/
https://www.nordrefollo.kommune.no/byggeprosjekter/kommunale-byggeprosjekter/torget-i-ski-sentrum/


Sak 16.2024 Status NFKFU
NFKFU = Nordre Follo Kommunale ForeldreUtvalg
Nytt styre i NFKFU

- 3 personer
- Første møte med nytt styre, 14.Mars

NFKFU er delt inn i komiteer, som:
- Digitalisering
- Leksefri skole
- Trafikk
- Etc.

Vi kommer tilbake med mer informasjon på neste FAU.

Det ble gjennomført spørreundersøkelse om digitalisering og universell utforming.
- Dette har resultert i en rapport
- Svarprosent rundt 5%

Denne rapporten ble bestilt av Digitaliseringsdirektoratet og uutilsynet for å ha bedre
beslutningsgrunnlag for å ta beslutninger rundt digitalisering.

Sak 17.2024 Eventuelt
Hva kan vi foreldre gjøre for å støtte skolen med utfordringene rundt ungdomskriminalitet?

- Støtte politiet i kontroll av ungdomsmiljøet i Ski
- Publisere noe fra FAU i media?

- NFKFU tar dette videre for å samkjøre med andre skoler.
- Støtte opp om møtepunkter for ungdom (ungdomscafé, fritidsklubber etc)
- Invitere politikerne til dialog om problemene

- Innspill til NFKFU
- Økt natteravninnsats 16.mai

Møtedatoer våren 2024
Torsdag 4.April
Torsdag 25.April (ved behov)
Torsdag 6.Juni


